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JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Településfejlesztési Bizottsága 
2015. június 30. napján 16 órakor a Városházán megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 

Kecskés László bizottsági elnök 
Cserei Zsolt bizottság tagja  
Sólyomvári Béla bizottság tagja 
Tálas-Tamássy Richárd bizottság tagja 
 
Varga László  alpolgármester 
Honvédné Üveges Ildikó beruházási és vagyongazdálkodási osztályvezető 
Nánási Tamás képviselő 
 
dr. Locsmándi Zsófia jegyzőkönyvvezető 
 
Kecskés László: Köszöntötte a jelenlevőket. Megállapította, hogy a bizottság 4 jelenlévő taggal 
határozatképes. Felkérte Sólyomvári Bélát a jegyzőkönyv hitelesítésre, aki azt vállalta. Majd feltette 
szavazásra a napirendet.  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta a napirendet. 

Napirend 

1) Az Összefogás Építési Alap pályázatainak elbírálásáról 
 

1) Az Összefogás Építési Alap pályázatainak elbírálásáról  

Sólyomvári Béla: Az első járdaépítés a lakópark felé, sok embert érint, azzal egyetért, a másodiknál, 
aki beadta székesfehérvári lakos, maga az egyesület az biatorbágyi, egy külterületi turistautat újítanak 
fel, ők tavaly is kaptak. Harmadik, a Naphegy köz, tervek vannak a fejlesztésre, az valóban borzalmas 
állapotban van, de helytálló-e az 50 tonnára a 300 ezer forintos anyagköltség, martaszfalt? 
Negyedikkel elviekben egyetért, de ebben van egy kapubeálló, ez a korábbi határozatukkal ellentétes. 
Elvi állásfoglalást kellene hozni abban a kérdésben, hogy kapubeállóra sosem adnak pénzt, mert az 
nem áll összhangban a rendelet céljaival. Javasolja, hogy a negyedik tekintetében a kapubeállón felüli 
részt támogassák. Javasolja továbbá, hogy inkább a külterületi útépítésből vegyenek le valamennyit 
és azt a belterületi felé csoportosítsák. 

Kecskés László: A Naphegy utcaival fenntartása van. A Kutyahegyit ő is előtérbe helyezné, igaz 
sokat kértek korábban, de maguk is sokat tettek hozzá, sok esetben ugyanannyit. Az Ürgehegyi 
pályázat támogatandó, mert ezeket az utakat egyáltalán nem fejlesztették.        

Honvédné Üveges Ildikó: Az elsőt tavaly támogatták növénytelepítést 100.000 Ft nagyságrendben, 
itt hiányzik egy 22 méteres szakasz a járdából, a járdaépítés engedélyköteles. A tulajdonos szerint 
régen volt ott járda, most nincs, hanem murvaterítés van. Önerős járdaépítésnél soknak érzi ezt az 
összeget. A másodikat két évben már támogatta a bizottság ezt az egyesületet, egy szakasz maradt 
ki, a térkép alapján látni, hogyan készültek el az utak. A harmadik, az Iharos - Naphegy köz nagyon 
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meredek út, a mart aszfalt nem ér el célt, hamar lemossa az eső, elkészültek a közműépítés tervei, a 
nyomvonal ezen az úton halad, ha a közműépítésre sor kerül, akkor ez az út újból felbontásra kerül. 1 
tonna mart aszfalt 6500 Ft-ba kerül. A negyediknél van egy meglévő járda, ezt szeretnék a 
tulajdonosok felújítani, az aszfaltút és a járda közötti területet teljes szélességben vagy burkolni, vagy 
térkő burkolattal kiépíteni. A csapadékvíz elvezetés nem megoldott, ha a teljes zöldterület burkolásra 
kerülne, akkor nem maradna egyáltalán zöld terület a járda és a parkoló között. Azt sem látja, hogy 
ekkora területen, a parkolást hogy akarják megoldani, mivel 3,5 méteres a távolság az úttest és a 
járda között, a 90 fokos parkoló kialakítására nincs lehetőség. A kapubejárót és a csapadékvíz 
elvezetést mindenféleképpen javasolja felülvizsgálni, mert a tervek szerint be lesz vezetve a járdára. 
Csak a mart aszfalt burkolatot javasolják, mert a szilárd burkolat engedély köteles. 

Kecskés László: A Naphegyieket hátrébb tenné, jelen állapotában nem támogatná, a közművesítés 
után kellene ezzel foglalkozni, mivel időről időre javítgatják ezt az utat. A Tulipán utcán 
engedélyköteles a támogatandó beruházás. 

Nánási Tamás: Elsődlegesen a járdafelújítás a cél, ha arra van támogatás, akkor elégedettek lesznek 
a lakók, a parkoló létesítéssel kapcsolatban pedig minden műszaki megoldást, amely támogatható, 
elfogadnak, illetve azt fogják megvalósítani. Elsősorban a parkolók és a zöldfelület kialakítására 
helyezik majd a hangsúlyt és az esővíz elvezetést is megoldják. 

Kecskés László: 16:26 perckor szünetet rendel el, majd 16:58 perckor folytatják az ülést.  

Kecskés László: A szünet alatt körvonalazódott a bizottság álláspontja, ennek megfelelően a 

következő módosító javaslatai vannak: Óvári Viktória, Dévényi Csaba és Baksa József pályázók 
pályázatát a következő feltétellel támogassa a bizottság: Szent László utca 22 méteres 
szakaszon járda felújítása, azzal a feltétellel, hogy a járda szélessége 1,5 méter legyen, a 
támogatás összege: 305.000,- Ft. A Kutyahegyért KHE (képviselő: Pogátsnik Olivér) a 
Kutyahegy turistaút befejező aszfaltburkolására vonatkozó pályázatát támogassa a 
bizottság, a támogatás összege: 1.000.000,- Ft. Pintér Zoltán és társai Biatorbágy-Iharos, 
Naphegyköz Iharosi út felőli lehajtójának javítására vonatkozó pályázatot a bizottság ne 
támogassa. Kovács Dóra és társai Biatorbágy, Tulipán u. 5. sz. közterület felújítására 
vonatkozó pályázatot azzal a feltétellel támogassa a bizottság, hogy az úttal párhuzamos 
parkolósáv kialakítása hengerelt murvával történhet, mivel az nem engedélyköteles. A 
murvás parkolók és a járda közötti területet zöldfelületként kell kialakítani és fenntartani, a 
támogatás összege: 320.000,-Ft. A vitát lezárta és feltette szavazásra a módosító 
javaslatait.:  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Településfejlesztési Bizottságának 

83/2015. (VI. 30.) határozata 
 

Az Összefogás Építési Alap pályázatainak elbírálásáról 
 

A Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta az Összefogás Építési Alap pályázatainak elbírálásáról 
szóló előterjesztést. 

 
A Településfejlesztési Bizottság saját hatáskörben úgy döntött, hogy a pályázatok közül az alábbiakat 
támogatja a következő feltételek mellett: 
 
I. 
Pályázó neve: Óvári Viktória, Dévényi Csaba, Baksa József 
Szent László utca 22 méteres szakaszon járda felújítása, azzal a feltétellel, hogy a járda 
szélessége 1,5 méter legyen. 
Pályázata azonosító jele: VO-429/2015 
Támogatás összege: 305.000,- Ft 
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II. 
Pályázó neve: Kutyahegyért KHE, képviselő: Pogátsnik Olivér 
Kutyahegy turistaút befejező aszfaltburkolása 
Pályázat azonosító jele: VO-390/2015 
Támogatás összege: 1.000.000,- Ft 
 
III. 
Pályázó neve: Pintér Zoltán és társai 
Biatorbágy-Iharos, Naphegyköz Iharosi út felőli lehajtójának javítása 
Pályázata azonosító jele: VO-18/2015  
Támogatás összege: 0,- Ft 
 
IV. 
Pályázó neve: Kovács Dóra és társai 
Biatorbágy, Tulipán u. 5. sz. közterület felújítása, azzal a feltétellel, hogy az úttal párhuzamos 
parkolósáv kialakítása hengerelt murvával történhet, mivel az nem engedélyköteles. A murvás 
parkolók és a járda közötti területet zöldfelületként kell kialakítani és fenntartani.  
Pályázata azonosító jele: VO-438/2015  
Támogatás összege: 320.000,-Ft 
 
A Településfejlesztési Bizottság felkéri a polgármestert a szerződések megkötésére. 
 

Határidő: 2015. 07.15. 
Felelős polgármester 

Kecskés László: Mivel a teljes pályázati összeg nem került kiosztásra javasolja a bizottságnak, hogy 
a fennmaradt 375.000 Ft-ra újabb pályázatot írjanak ki, majd feltette szavazásra javaslatát. 

Szavazás: 

A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

 Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Településfejlesztési Bizottságának 

84/2015. (VI. 30.) határozata 
 

Az Összefogás Építési Alap pályázatainak elbírálásáról 
 

A Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta az Összefogás Építési Alap pályázatainak elbírálásáról 
szóló előterjesztést. 

A Településfejlesztési Bizottság tekintettel arra, hogy a teljes pályázati összeg nem került kiosztásra, 
saját hatáskörben úgy döntött, hogy a fennmaradó 375.000 Ft-ra újabb pályázat kerüljön kiírásra. 

 

kmf. 

 

 Kecskés László Sólyomvári Béla  
 bizottsági elnök bizottsági tag 


